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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:806 Missbruk av svenska pass

Nya siffor visar på ett fortsatt mycket stort antal svenska pass som anmäls som 
borttappade eller stulna till polisen. År 2016 rörde det sig om totalt 63 628 
pass, vilket i princip är exakt samma höga antal som år 2015. 

Detta är ett orimligt stort antal. 

Självklart används vissa av dessa pass i illegala syften. Det kan handla om 
människosmuggling. Det kan också handla om att personer med kopplingar till 
organiserad brottslighet eller terrororganisationer som använder andras pass för 
att kunna resa anonymt och kringgå reseförbud. 

De åtgärder som vidtagits på området har uppenbarligen inte haft tillräcklig 
effekt. Trots den nya lagstiftning som infördes den 15 april 2016 är antalet 
anmälda borttappade och stulna pass mycket stort. 

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att komma till rätta 
med det i Sverige fortsatt mycket stora antalet anmälda borttappade och stulna 
pass?

………………………………………

Elisabeth Svantesson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-07
Besvaras senast
2017-02-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


